
 

 

VERSLAG	RAAD	VAN	BESTUUR	
d.d.	dinsdag	21	juni	2022	

Teams	vergadering	
	
	

1. REGISTRATIE	AANWEZIGHEDEN		
Aanwezig	RvB:		 Erik	Swennen;	Peter	Scheurwegen;	Pieter	Van	Laere;	Gert	Van	Dyck;;	

Nathalie	Nouwen.	

Afwezig:	Nihil.	

Verontschuldigd:		Alain	Thielemans;	Joram	Maes,	Katleen	Monten	

Uitgenodigd:	Nihil.	

2. GOEDKEURING	VAN	DE	VERSLAGEN	(MIN.	5	GOEDKEURINGEN	NODIG)	

De	actiepunten	van	het	verslag	van	19/04	wordt	overlopen.	
Er	is	één	openstaand	punt:	de	in	te	plannen	vergadering	over	de	gecontesteerde	facturen/	
Actiepunt:	Voorzitter	
Het	ontwerp	van	verslag	van	17/05	wordt	overlopen,	de	evt.	aanpassingen	van	de	bijlage	B	
werden	opgevraagd	tegen	maandag	27/06/2022	

Actiepunt	Alle	leden	van	de	RvB	aanwezig	op	de	vergadering	van	17/05.	

3. OPERATIONEEL	
a. Toekomstopties	OP	+18	

(1) De	Secretaris-generaal	schets	het	algemeen	budgettair	kader	waarin	de	
toekomstopties	voor	het	OP+18	moeten	worden	uitgetekend	en	schetst	de	ontstane	
budgettaire	problematiek	door	de	aanpassing	in	de	subsidiëringsposten	binnen	BE-
Gold.	

(2) De	Technisch	Directeur	Topsport	geeft	een	stand	van	zaken	over	het	uittekenen	van	
het	sporttechnisch	traject	van	Arne	DERIDDER	tot	de	OS	2024	in	Parijs.	De	optie	om	
in	BE	te	blijven	trainer	wordt	niet	langer	als	realistisch	ingeschat,	de	noodzaak	tot	
verplaatsen	van	de	trainingen	naar	een	buitenlands	trainingscentrum	tekent	zich	
duidelijk	af.	
De	haalbaarheid/wenselijkheid	van	de	mogelelijk	buitenlandse	opties	worden	
momenteel	geëvalueerd	en	besproken	met	Arne	en	het	volledige	team.	

(3) De	aanvraag	tot	verlenging	van	de	detachering	van	Paul	Corteyn	vanuit	Onderwijs	
Vlaanderen	voor	het	seizoen	2022	–	2023	wordt	besproken.	

i. De	secretaris-generaal	schetst	de	budgettaire	problematiek	

(i) Na	grondige	analyse	blijkt	dat	de	omgevingsomstandigheden	
waarbinnen	deze	aanvraag	tot	vernieuwing	van	de	detachering	dient	te	
worden	geëvalueerd,	drastisch	verschillen	van	deze	van	de	voorgaande	
jaren.	
Uit	de	analyse	(Sport	Vlaanderen),	blijkt	duidelijk	dat	het	verderzetten	
van	de	subsidiering	van	het	OP	+18	in	2023,	uitdrukkelijk	afhankelijk	
wordt	gemaakt	van	de	mate	waarin	de	VSB	op	korte	termijn	zal	kunnen	
aantonen	dat	we	voor	Arne	een	realistisch	traject	kunnen	voorstellen	
richting	Top	8	WK	en/of	OS.	



 

 

(ii) Gezien	de	budgetten	Topsport	lopen	van	01/01	tot	31/12	en	de	
gevraagde	detachering	van	01/09/2022	tot	31/08/2023	ontstaat	het	
probleem	dat	er	momenteel	geen	zekerheid	is	over	de	budgettaire	
dekking	van	de	verschuldigde	wedde	voor	de	periode	01/01/2023	tot	
31/08/2023.	

(iii) Na	opzoekwerk	bij	Onderwijs	Vlaanderen	blijkt	dat	een	verlof	wegens	
opdracht	ook	per	jaarfractie	kan	worden	aangevraagd.	
In	dit	kader	werd	contact	genomen	met	de	cel	detachering	van	
Onderwijs	Vlaanderen	en	werd	bevestigd	door	de	verantwoordelijke	
(Dasy	CONARD:	02/553	91	54)	dat	een	verlof	aangevraagd	per	
jaarfractie	steeds	kan	verlengd	worden	(de	extra	loonkost	verbonden	
aan	verloven	die	niet	lopen	tot	31/08,	blijft	wel	van	kracht).	

ii. Er	werden	drie	opties	voorgelegd	aan	de	RvB	met	een	korte	beschrijving	van	de	
belangrijkste	aandachtspunten:	

(i) Optie	1	het	verderzetten	van	de	detachering	voor	het	volledig	schooljaar	
2022-2023	
In	dit	scenario	zou	de	VSB	een	financieel	risico	nemen	van	01	VTE	voor	½	
jaar.	Onder	de	hypothese	dat	de	subsidies	niet	zouden	worden	verlengd	in	
2023,	zou	dit	risico	moeten	gedragen	worden	door	de	subsidies	Algemene	
werking.	
De	ordegrootte	van	de	betreffende	bedragen	maken	dat	dit	een	
substantiële	aderlating	zou	zijn	van	de	financiële	reserves	van	de	VSB.	Dit	
risico	zal	zeker	moeten	opgenomen	worden	in	de	begroting	2023	en	aan	de	
AV	moeten	worden	voorgelegd.	

(ii) Optie	2:	het	niet	langer	verlengen	van	de	detachering	per	01/09/2022.	
Deze	optie	zou	vroegtijdig	een	hypotheek	leggen	op	het	topsporttraject	van	
Arne	De	Ridder	en	moet,	indien	mogelijk,	vermeden	worden.	

(iii) Optie	3	het	voorstellen	van	een	verlof	wegens	opdracht	per	jaarfractie	
(01/09/2022	tot	31/12/2022).	
Dit	geeft	de	mogelijkheid	om	in	de	periode	september	–	december	het	
Topsporttraject	van	Arne	De	Ridder	verder	uit	te	tekenen	(in	samenspraak	
met	alle	stakeholders)	en	voor	te	stellen	aan	Sport	Vlaanderen.	
Uiteraard	is	deze	optie	enkel	mogelijk	indien	Paul	Corteyn	en	de	betrokken	
onderwijsinstellingen	hiermee	akkoord	kunnen	gaan.	

iii. De	RvB	weerhoudt	optie	drie	als	voorkeurscenario	en	mandateert	de	Tech	
Directeur	Topsport	dit	voorstel	verder	te	bespreken	met	Paul	Corteyn.	
Actiepunt:	Wojtek	Vanbarneveld.	

iv. De	Secretaris-generaal	zal	een	officieel	schrijven	richten	naar	Paul	Corteyn	met	
het	voorstel	van	de	RvB.	Actiepunt:	Secretaris-generaal.	

b. Stand	van	zaken	leerlijnen	TSS	
(1) Mede	door	de	input	uit	andere	sporten	met	late	maturiteit	aanvaardt	SV	dat	er	geen	

prestatienormen	dienen	te	zijn	voor	de	eerste	graad	van	de	TSS.	
Een	analyse	van	de	prestatienormen	voor	de	tweede	en	derde	graad	is	aan	de	gang	
hier	wordt	een	minimum	prestatienorm	als	nuttig	ervaren	maar	worden	
bemerkingen	gemaakt	bij	een	(te)	harde	bovenlijn.	Er	blijken	vele	topschermers	te	
zijn	die	de	normen	als	U17	niet	haalden	maar	nadien	toch	de	normen	U20	en	Sen	
haalden.	
Hoewel	de	normen	U20	en	Sen	na	een	eerste	analyse	niet	overdreven	lijken	als	
vereiste	om	een	traject	tot	Top	8	WK	en	of	OS	realistisch	te	maken,	dient	te	worden	
vastgesteld	dat	er	zich	een	tendens	aftekent	dat	er	een	zekere	tijd	nodig	om	bij	de	



 

 

senioren	de	normen	te	halen.	Het	invoeren	van	een	teamnorm	zou	ook	nuttig	
kunnen	zijn.	

Dit	vraagt	verdere	studie	en	verfijning.	
	

(2) Het	zal	ook	zaak	zijn	vanaf	de	eerste	graad	het	bewustzijn	bij	te	brengen	dat	deze	
normen	bindend	zijn	zodat	de	Lln	weten	waar	ze	voor	staan.	Het	is	een	aanvoelden	
dat	deze	normen	in	het	verleden	te	veel	als	vrijblijvend	werden	gepercipieerd.	

c. Briefing	Topsport	+	en	–	18	voor	einde	schooljaar	
De	Technisch	Directeur	Topsport	zal	het	volgende	seizoen	voor	de	LLn	van	de	TSS	zover	
als	mogelijk	schetsen	tijdens	het	oudercontact	dat	voorzien	is	in	de	week	van	20	tot	25	
juni.	
De	huidige	situatie	zal	ook	besproken	worden	met	Jasper	VAN	DYCK,	Gijs	
VANNIEUWENBORG.	

4. PERSONEEL:	
a. Ontslag	Alain	Thielemans	als	lid	van	de	RvB	van	de	VSB.	

Er	wordt	de	leden	van	de	RvB	zonder	benoemde	functie	gevraagd	om	erover	na	te	
denken	om	deze	functie	op	te	nemen.	De	Sec	Gen	zal	voorlopig	de	betalingen	verzekeren.	

b. Aanvraag	verderzetting	detachering	vanuit	onderwijs	Vlaanderen:	zie	3.a.(3)	(ii)	

c. Gecontesteerde	facturen	internationale	wedstrijden:	zie	punt	2.	

5. FINANCIEEL:	
Pakketten	TSS	en	uitstroom	seizoen	2022	-	2023	

a. De	subsidieerbare	posten	voor	de	ploegenwerking	Sabel	werden	door	SV	vastgelegd,	
deze	werden	besproken	met	de	betrokken	schermers	zodat	hierover	naar	de	toekomst	
geen	misverstanden	meer	kunnen	ontstaan.	

b. RvB	is	akkoord	om	de	kostprijs	van	de	pakketten	voor	de	TSS	onveranderd	te	laten:	1ste	
graad	€	500,	tweede	graad	€	1000	en	derde	graad	€	1500.	

c. Het	pakket	voor	de	uitstroom	is	enkel	nog	van	toepassing	op	Arne	(enige	gesubsidieerde	
schermer).	Hierover	zal	beslist	worden	als	het	traject	voor	volgend	seizoen	is	uitgewerkt.	

6. OPVOLGING	PUNTEN	VORIGE	VERGADERINGEN	
a. Punten	RvB	

	
b. Opvolgingspunten	staf:	

Wie	 Wat	 Verslag	van	 Timing	 SVZ	

Staf	 Planning	vergadering	voor	bespreking	
van	het	voorstel	van	
samenwerkingsovereenkomst	met	
Touché	Experience	

21/01/2020	
	

Dient	opnieuw	in	
de	planning	van	
de	to	do’s	te	

Wie	 Wat	 Verslag	van	 Timing	 SVZ	

Pieter	
Van	
Laere	

Contacteren	Geschillen	en	
beroepscommissie	in	het	kader	van	het	
aanpassen	van	het	deel	tucht	uit	het	
Algemeen	Reglement	

23/11	 ASAP	 Started	



 

 

worden	
opgenomen.	

Wojtek	 Subsidiëring	factuur	AF74	-	energiebars	 21/12/2021	 	 	

	

	

7. OPVOLGING	EXTERNE	WERKGROEPEN	(WGP)	EN	STAKEHOLDERS:		

Positieve	ervaring	op	het	EK	U23	zowel	sportief	als	wat	betreft	de	goede	samenwerking	
tussen	de	schermers	onderling	en	tussen	de	beiden	staven	onderling.	

8. VSB	POST	OS	2024	

De	data	voor	het	afwerken	van	de	fase	1	en	het	inplannen	van	de	verdere	fases	dient	te	
gebeuren.	Actiepunt:	Secretaris-generaal	

9. TAFELRONDE:		

Kristof	DE	LAMPER	geeft	een	overzicht	van	concrete	sponsorprojecten.	
De	RvB	bevestigt	dat	een	sponsorschap	voor	één	wapen	op	zich	kan	maar	dat	het	sportieve	
beleid	steeds	een	bevoegdheid	van	de	VSB	zal	zijn	en	blijven.	

Sponsorproject	Reynaers	-	Huysmans	vergadering	in	te	plannen:	Actiepunt	Kristof	
DELAMPER.	

Mogelijkheid	dat	een	bijkomend	sponsordossier	zou	kunnen	worden	geconcretiseerd	tegen	
september.	

	
	
	
	
	
	
	
	

Volgende	Raad	van	Bestuur:	
19/07	-	Via	Teams	


